



HEALTHY BIRTH DAY, INC.

(COUNT THE KICKS ဟုလည်း ခေါ်ပါသည်)

အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ

2018 ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ 9 ရက်နေ့တွင် စတင် အကျိုးဝင်ပါသည်။

နိဒါန်း

501 (c) (3) အကျိုးအမြတ်မယူသည့် Healthy Birth Day, Inc. အဖွဲ့အစည်း၏ ရည်မှန်းချက်မှာ Count the Kicks ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးလှုံ့ဆော်မှုမှတစ်ဆင့် ကလေးအသေ မွေးဖွားမှုအရေအတွက်ကို သိသာထင်ရှားစွာ လျော့ချရန်ဖြစ်ပါသည်။ Count the Kicks သည် ကိုယ်ဝန်တတိယသုံးလပတ်တွင် သန္ဓေသားလှုပ်ရှားမှုကို ခြေရာခံခြင်း၏ အရေးပါမှု၊ နှင့် နည်းလမ်းတို့ကို မိဘများဖြစ်လာမည့်သူများကို သင်ကြားပေးပါသည်။ ကိုယ်ဝန်ဆောင်အမျိုးသမီးများသည် မိမိကလေး၏ လှုပ်ရှားမှုပုံစံများကို သိရှိပြီး အပြောင်းအလဲတစ်ခုကို သတိပြုမိပါက ၎င်းတို့၏ ဆရာဝန်ကိုပြောပြရန် ခွန်အားရှိခြင်းဖြင့် မိမိ၏ရင်သွေးများကို ကယ်တင်နိုင်စွမ်းရှိပါသည်။ အောက်ပါအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ Count the Kicks အက်ပ်နှင့် သင်၏ အပြန်အလှန်တုံ့ပြန်အသုံးပြုမှုများအပေါ် သက်ရောက်မည် ဖြစ်ပါသည်။

အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို လက်ခံခြင်း

ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို သင်နှင့် ကုမ္ပဏီ၊ ၎င်း၏ တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် လုပ်ငန်းခွဲများ (“ကုမ္ပဏီ” သို့မဟုတ် “ကျွန်ုပ်တို့” သို့မဟုတ် “ကျွန်ုပ်တို့ကို”) အကြားတွင် ထည့်သွင်းထားသည်။ အောက်ဖော်ပြပါ စည်းမျဉ်းများနှင့် သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ၎င်းတို့အား အကိုးအကားဖြင့် အတိအကျထည့်သွင်းထားသည့် မည်သည့်စာရွက်စာတမ်းများမဆို (စုပေါင်း၍ ဤ “အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ”) သည် Count the Kicks အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝဘ်ဆိုက် [www.countthekicks.org](http://www.countthekicks.org) တွင် သို့မဟုတ် မှတ်တမ်းဆင့် ပံ့ပိုးပေးသည့် မည်သည့်အကြောင်းအရာ၊ လက်တွေ့အသုံးပြုမှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ အပါအဝင် ကျွန်ုပ်တို့၏ Count the Kicks အက်ပ် (ကျွန်ုပ်တို့၏ “အက်ပ်”) ကို ဝင်ရောက်ခြင်းနှင့် အသုံးပြုခြင်းအပေါ် သက်ရောက်ပါသည်။

သင်သည် အက်ပ်ကို စတင်အသုံးမပြုမီ ကျေးဇူးပြု၍ အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို ဂရုတစိုက် ဖတ်ရှုပါ။ အက်ပ်ကိုအသုံးပြုခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ် ဤရွေးချယ်မှုအား သင်ရရှိနိုင်သည့်အခါ အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို လက်ခံရန် သို့မဟုတ် သဘောတူရန် နှိပ်ခြင်းဖြင့် သင်သည် ကိုးကားချက်ဖြင့် ဤနေရာတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြထားသည့် [ဤနေရာတွင် တွေ့ရှိသည်](#)။ ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန် လက်ခံ၍ သဘောတူပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ သို့မဟုတ် ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒကို သဘောမတူလိုပါက သင်သည် အက်ပ်ကို ဝင်ရောက်ခြင်း သို့မဟုတ် အသုံးပြုခြင်းကို

ပြုလုပ်၍ ရမည်မဟုတ်ပါ။

ဤအက်ပ်အား အသက် 16 နှစ်နှင့် အထက် အသုံးပြုသူများကို ရယူအသုံးပြုခွင့်ပေးထားပါသည်။ ဤအက်ပ်ကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် သင်သည် အထက်ဖော်ပြပါ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များအားလုံးနှင့် ကိုက်ညီကြောင်း အကြောင်းခိုင်လုံဖော်ပြပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် ဤလိုအပ်ချက်များအားလုံးနှင့် မပြည့်မီပါက သင်သည် အက်ပ်ကို ဝင်ရောက်ခြင်း သို့မဟုတ် အသုံးပြုခြင်းကို ပြုလုပ်၍ ရမည်မဟုတ်ပါ။

အထွေထွေ ဒေတာကာကွယ်မှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ဒေတာထိန်းချုပ်သူနှင့် EU ကိုယ်စားလှယ်သည် အိုင်အိုဝါပြည်နယ်၊ West Des Moines ၏ QCI ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့၏ ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်များကို အောက်တွင်ဖော်ပြထားပါသည်။

ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများတစ်လျှောက်လုံးတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဥရောပသမဂ္ဂ (EU)၊ ဥရောပစီးပွားရေးဧရိယာ (EEA) ရှိနိုင်ငံများနှင့် ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံကို ရည်ညွှန်းရန် "ရွေးချယ်သတ်မှတ်ထားသည့် နိုင်ငံများ" ဟူသော ဝေါဟာရကို အသုံးပြုပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် ရွေးချယ်သတ်မှတ်ထားသည့် နိုင်ငံများတွင် နေထိုင်ပါက သင့်တွင် ကျွန်ုပ်တို့ သင့်ကို သတိထားစေလိုသည့် အခွင့်အရေးများစွာ ရှိပါသည်။ ဤအခွင့်အရေးများကို သက်ဆိုင်ရာ ရွေးချယ်သတ်မှတ်ထားသည့် နိုင်ငံများကို ကိုးကား၍ ဖော်ပြမည် ဖြစ်ပါသည်။

**အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ ပြောင်းလဲမှုများ**

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ တစ်ဦးတည်းကိုယ်ပိုင်ဆုံးဖြတ်ချက်ဖြင့် အခါအားလျော်စွာ ပြန်လည်ပြင်ဆင်ပြီး အပ်ဒိတ်ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများအားလုံးသည် ၎င်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ ပို့စ်တင်သည့်အခါတွင် ချက်ချင်း စတင်၍အကျိုးဝင်မည်ဖြစ်ပြီး ထို့နောက် ဝဘ်ဆိုဒ်အား ဝင်ရောက်အသုံးပြုမှု အားလုံးနှင့် သက်ဆိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများ ပြုလုပ်ပါက ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများ စတင်၍အကျိုးမဝင်မီ ပြန်လည်သုံးသပ်ရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့၏ဝဘ်ဆိုဒ်နှင့် အက်ပ်မှတစ်ဆင့် သို့မဟုတ် အခြားနည်းလမ်းများဖြင့် အသိပေးပါမည်။

ပြန်လည်ပြင်ဆင်ထားသည့် အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို ပို့စ်တင်ပြီးနောက် အက်ပ်ကို ဆက်လက်အသုံးပြုခြင်းသည် သင်သည် ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများကို လက်ခံသဘောတူခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဆိုလိုပါသည်။ ပြင်ဆင်ပြောင်းလဲမှုများသည် သင့်အပေါ်တွင် တရားဝင်တာဝန်ခံစေသောကြောင့် မည်သည့်ပြောင်းလဲမှုကိုမဆို သတိပြုမိစေရန် သင်သည် ဤစာမျက်နှာကို အခါအားလျော်စွာ စစ်ဆေးရန် မျှော်လင့်ပါသည်။

**တာဝန်များ**

ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို သင်လက်ခံခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အား သင်ပေးသော ကတိအချို့မှာ အောက်ပါတို့ ဖြစ်ပါသည်-

## သင်၏ အကောင့်

သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အက်ပ်တွင် အကောင့်တစ်ခုဖန်တီးရန် ရွေးချယ်ပါက သင်သည် အောက်ပါတို့ကို သဘောတူခြင်း ဖြစ်ပါသည်-

- သင်သည် သင့်စကားပုဒ်ကို လျှို့ဝှက်ထားရပါမည်။
- သင်သည် အခြားမည်သူနှင့်မျှ အကောင့်တစ်ခုကို မျှဝေခြင်းမပြုလုပ်ရမည့်အပြင် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒနှင့် ဥပဒေတို့ကို အကန့်အသတ်မရှိအပါအဝင် ကျွန်ုပ်တို့၏စည်းမျဉ်းများကို လိုက်နာရမည် ဖြစ်ပါသည်။
- သင်သည် အကောင့်ကိုပိတ်ခြင်း သို့မဟုတ် အလွဲသုံးစားလုပ်ကြောင်း သတင်းပို့ခြင်း မပြုလုပ်ပါက သင့်အကောင့်မှတစ်ဆင့် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် မည်သည့်အရာအတွက်မဆို သင်တာဝန်ခံရမည် ဖြစ်ပါသည်။
- သင်သည် အက်ပ်အတွင်း ပံ့ပိုးပေးထားသည့် အချက်အလက်များမှာ ပညာပေးရန် ရည်ရွယ်ချက်အတွက်သာဖြစ်ပြီး ရောဂါရှာဖွေခြင်း သို့မဟုတ် ကုသမှုအတွက် ရည်ရွယ်ခြင်းမဟုတ်ကြောင်း အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ ဤအချက်အလက်ကို အသုံးပြုခြင်းသည် သင့်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသူနှင့် အညီ ပြုလုပ်သင့်ပါသည်။

## အသိပေးချက်များနှင့် မက်ဆေ့ချ်များ

ကျွန်ုပ်တို့၏ အက်ပ်ကို ဝင်ရောက်အသုံးပြုခြင်းဖြင့် သင်သည် အောက်ပါတို့ကို သဘောတူခြင်း ဖြစ်ပါသည်-

- သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ သင့်ထံသို့ သတိပေးချက်များနှင့် မက်ဆေ့ချ်များ ပံ့ပိုးပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့အား သဘောတူခွင့်ပြုပါသည်။ သင်၏ ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်သည် မမှန်ကန်တော့ပါက သင်သည် အရေးကြီးသောသတိပေးချက်များကို လွတ်သွားနိုင်ပါသည်။
- သင်သည် အောက်ပါနည်းလမ်းများဖြင့် သင့်အား သတိပေးချက်များနှင့် မက်ဆေ့ချ်များ ပံ့ပိုးပေးမည်ကို လက်ခံသဘောတူပါသည်- (1) အက်ပ်အတွင်းမှ၊ သို့မဟုတ် (2) ကျွန်ုပ်တို့အား သင်ပေးထားသည့် ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်သို့ ပေးပို့ခြင်း (ဥပမာ၊ အီးမေးလ်၊ မိုဘိုင်းနံပါတ်၊ လက်ရှိအိမ်လိပ်စာ)။ သင်သည် သင်၏ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်ကို နောက်ဆုံးအချက်အလက်ဖြစ်စေရန် သဘောတူပါသည်။
- ကလေးအသေမွေးဖွားခြင်းကို တားဆီးရန်နှင့် ကလေးငယ်များကို ကယ်တင်ရန် တာဝန်ဖြင့် Healthy Birth Day, Inc. သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပရိုဂရမ်ကို မြှင့်တင်ရန်နှင့် ၎င်း၏ ထိရောက်မှု ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် သုတေသနပြုလုပ်ခြင်း၊ အကဲဖြတ်ခြင်း သို့မဟုတ် လေ့လာမှုများတွင် သင်၏ ကလေးလှုပ်နှိုးမှုများကို ရေတွက်ထားသည့် ဒေတာကို အသုံးပြုနိုင်ကြောင်းကို သင် လက်ခံသဘောတူပါသည်။

## **အခွင့်အရေးနှင့် ကန့်သတ်ချက်များ**

### **သင်၏အချက်အလက်ကို သင်ပိုင်ဆိုင်ပါသည်**

သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ထံ သင်ပံ့ပိုးပေးသော အကြောင်းအရာ၊ အကြံပြုချက်နှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အချက်အလက်အားလုံးကို ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်၏အချက်အလက်များကို အသုံးပြုပုံနှင့်ပတ်သက်၍ သင့်ရွေးချယ်မှုများကို လေးစားဆောင်ရွက်ပါမည်။ သင်၏ အချက်အလက်များတွင် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအချက်အလက်များ ပါဝင်ပါက ၎င်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒနှင့် အညီဖြစ်ကြောင်း သင်နှင့် ကုမ္ပဏီမှ သဘောတူလက်ခံပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒစည်းမျဉ်းများနှင့် အညီ သင်ပံ့ပိုးပေးသည့် မည်သည့်အချက်အလက်နှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာဒေတာကိုမဆို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း၊ သိမ်းဆည်းနိုင်ကြောင်း၊ စီမံဆောင်ရွက်ပြီး အသုံးပြုနိုင်ကြောင်းကို သင်နှင့် ကုမ္ပဏီမှ သဘောတူလက်ခံပါသည်။

ဥပဒေနှင့် မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်၏ အခွင့်အရေးများ (တီထွင်ဖန်တီးသူ၏တရားဝင်မူပိုင်ခွင့်များ အပါအဝင်) ကို ချိုးဖောက်ခြင်းမရှိသည့် အချက်အလက်များကိုသာ ပံ့ပိုးပေးရန် သင်သဘောတူလက်ခံပါသည်။ သင်ပံ့ပိုးပေးသော အချက်အလက်သည် မှန်ကန်ကြောင်းကိုလည်း သင် သဘောတူလက်ခံပါသည်။ ကုမ္ပဏီသည် အချို့သော အချက်အလက်များကို ဖယ်ရှားရန် ဥပဒေအရ လိုအပ်နိုင်ပါသည်။

### **အခြားအကြောင်းအရာ၊ ဆိုက်များနှင့် အက်ပ်များ**

ကျွန်ုပ်တို့၏ အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်းကြောင့် သင်သည် မမှန်ကန်သည့်၊ ပြည့်စုံမှု မရှိသည့်၊ နှောင့်နှေးသည့်၊ အထင်မှားစေသည့်၊ တရားမဝင်သည့်၊ ဖော်ကားသည့် သို့မဟုတ် အန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သည့် အကြောင်းအရာ သို့မဟုတ် အချက်အလက်များကို ကြိုတွေ့ရနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို ဤကဲ့သို့ အလွဲသုံးစားပြုလုပ်ခြင်းကို အမြဲမတားဆီးနိုင်ပါ။ ထိုကဲ့သို့သော အလွဲသုံးစားမှုများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့တွင် တာဝန်ရှိမည်မဟုတ်ကြောင်းကို သင် သဘောတူလက်ခံပါသည်။

သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝဘ်ဆိုဒ် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများမှ ချိတ်ဆက်ထားနိုင်သော ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း အက်ပ်များ သို့မဟုတ် ဝဘ်ဆိုဒ်များကို သင်ဝင်ရောက်ရန် သို့မဟုတ် အသုံးပြုရန် ဆုံးဖြတ်ခြင်းအတွက် တာဝန်ရှိပါသည်။ အကယ်၍ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝဘ်ဆိုက်တစ်ခုကို သင့်အား စစ်မှန်ကြောင်းသက်သေပြရန် ခွင့်ပြုပါက ထိုအက်ပ် သို့မဟုတ် ဝဘ်ဆိုက်သည် သင်နှင့် သက်ဆိုင်သည့် အချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း အက်ပ်များနှင့် ဝဘ်ဆိုက်များတွင် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင်တရားဝင်စည်းမျဉ်းများနှင့် ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒများ ရှိပြီး သင်သည် သင်၏အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုမည် မဟုတ်သည့် နည်းလမ်းများဖြင့် အသုံးပြုခွင့်ကို အခြားသူများထံ ပေးရနိုင်ပါသည်။ တည်ဆဲဥပဒေအရ လိုအပ်နိုင်သည့်အတိုင်းအတာ အကန့်အသတ်မှအပ ကုမ္ပဏီသည် ဤအခြားဝဘ်ဆိုဒ်များနှင့် အက်ပ်များအတွက် တာဝန်မရှိပါ—၎င်းတို့ကို သင်ကိုယ်တိုင်

စွန့်စား၍ အသုံးပြုခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒကို ကြည့်ရှုပါ။

**ကန့်သတ်ချက်များ**

ကုမ္ပဏီသည် သင်၏ချိတ်ဆက်မှု အရေအတွက်အပါအဝင် ကျွန်ုပ်တို့၏အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအား သင်အသုံးပြုခြင်းကို ကန့်သတ်ပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။ သင်သည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ရေးလုံခြုံရေးမူဝါဒ သို့မဟုတ် ဥပဒေ သို့မဟုတ် ဝဘ်ဆိုဒ် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို အလွဲသုံးစားပြုလုပ်နေသည်ဟု ကုမ္ပဏီက ယုံကြည်ပါက ကုမ္ပဏီသည် သင်၏အကောင့်ကို ကန့်သတ်ရန်၊ ဆိုင်းငံ့ရန် သို့မဟုတ် ရပ်စဲရန် လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိပါသည်။

**တီထွင်ဖန်တီးသူ၏ တရားဝင်မှုပိုင်ခွင့်များ**

ကုမ္ပဏီသည် ကျွန်ုပ်တို့၏အက်ပ်နှင့် ဝန်ဆောင်မှုများတွင် ၎င်း၏ တီထွင်ဖန်တီးသူ၏ တရားဝင်မှုပိုင်ခွင့်များအားလုံးကို လက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများမှတစ်ဆင့် ရရှိနိုင်သော အကြောင်းအရာ သို့မဟုတ် အချက်အလက်များတွင် သင့်အား မည်သည့်ပိုင်ဆိုင်မှုမှ မပေးပါ။ အက်ပ် သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ချိတ်ဆက်မှုတွင် အသုံးပြုသည့် ကုန်အမှတ်တံဆိပ်များနှင့် လိုဂိုများသည် ၎င်းတို့၏ သက်ဆိုင်ရာပိုင်ရှင်များ၏ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်များ ဖြစ်ပါသည်။

**အလိုအလျောက် စီစဉ်လုပ်ဆောင်ခြင်း**

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အတွက် အသုံးဝင်နိုင်သည့် ချိတ်ဆက်မှုများ၊ အကြောင်းအရာနှင့် အင်္ဂါရပ်များအတွက် အကြံပြုချက်များ ပြုလုပ်ရန် သင်ပံ့ပိုးပေးပြီး သင့်အကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့ရရှိသော အချက်အလက်များနှင့် ဒေတာများကို အသုံးပြုပါမည်။ ဥပမာအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား ထုတ်ကုန်များကို အကြံပြုပေးရန် သင့်အကြောင်း ဒေတာနှင့် အချက်အလက်များကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ သင်၏အချက်အလက်များကို တိကျပြီး နောက်ဆုံးဖြစ်အောင်ထားရှိခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့အား ဤအကြံပြုချက်များကို ပိုမိုတိကျပြီး ဆီလျော်မှုရှိစေရန် ကူညီပေးပါသည်။

**ငြင်းဆိုချက်နှင့် တာဝန်ဝတ္တရားဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်**

**အာမခံ မရှိပါ**

ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသည့် အတိုင်းအတာအထိ၊ ကုမ္ပဏီနှင့် ၎င်း၏ တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းများ (ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးပေးရန် ကုမ္ပဏီနှင့်အတူ လုပ်ဆောင်နေသောသူများ) သည် (က) သက်ရောက်မှုရှိသော အာမခံချက်များနှင့် ကိုယ်စားပြုမှုများအားလုံးကို ငြင်းဆိုပါသည် (ဥပမာ - ရောင်းဝယ်မှုဆိုင်ရာ အာမခံချက်များ၊ အထူးရည်ရွယ်ချက်အတွက် သင့်လျော်မှု၊ ဒေတာ တိကျမှု၊ နှင့် ချိုးဖောက်မှုမရှိခြင်း)၊ (ခ) နှောင့်ယှက်မှု သို့မဟုတ် မှားယွင်းမှုများမရှိဘဲ ဝန်ဆောင်မှုများ လုပ်ဆောင်လိမ့်မည်ဟု အာမ မခံပါ။ (ဂ) ဝန်ဆောင်မှု (အကြောင်းအရာနှင့် အချက်အလက်များ အပါအဝင်) ကို "လက်ရှိ အရ"

နှင့် "ရရှိနိုင်သလောက်" အခြေခံဖြင့် ပံ့ပိုးပါသည်။

အချို့သော ဥပဒေများသည် အချို့သော ငြင်းဆိုချက်များကို ခွင့်မပြုပါ။ ထို့ကြောင့် ဤငြင်းဆိုချက်များ အချို့ သို့မဟုတ် အားလုံးသည် သင့်အတွက် အကျိုးဝင်နိုင်မည် မဟုတ်ပါ။

**တာဝန်ဝတ္တရားများကို ချန်လှပ်ထားခြင်း**

ဥပဒေအရ ခွင့်ပြုထားသည့် အတိုင်းအတာအထိ (ကုမ္ပဏီသည် ဤစာချုပ်ကို ကျော်လွန်ပယ်ဖျက်နိုင်သည့် သီးခြားရေးသားထားသော သဘောတူညီချက်တစ်ခု မရှိပါက) ကုမ္ပဏီနှင့် ၎င်း၏ တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းများ (ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးပေးရန် ကုမ္ပဏီနှင့်အတူ လုပ်ဆောင်နေသောသူများ) သည် သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ မတော်တဆဖြစ်စေ၊ ထူးထူးခြားခြားဖြင့်၊ အကျိုးဆက် အနေဖြင့် သို့မဟုတ် ဆိုးရွားသော ပျက်စီးမှုများ၊ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပတ်သက်သည့် ဒေတာ၊ အခွင့်အလမ်းများ၊ ဂုဏ်သိက္ခာ၊ အမြတ်အစွန်းများ သို့မဟုတ် ဆုံးရှုံးမှုများအတွက် သင့် သို့မဟုတ် အခြားသူများအပေါ် တာဝန်မရှိပါ (ဥပမာ - စော်ကားသည့် သို့မဟုတ် အသရေဖျက်သည့် ကြေညာချက်များ၊ ကွန်ပျူတာ ချွတ်ယွင်းမှု သို့မဟုတ် ဆုံးရှုံးမှု၊ သင်၏ အချက်အလက် သို့မဟုတ် အကြောင်းအရာကို အသုံးပြုခြင်း သို့မဟုတ် ပြောင်းလဲခြင်း)။

မည်သည့်ကိစ္စတွင်မဆို ကုမ္ပဏီနှင့် ၎င်း၏ တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းများ (ဝန်ဆောင်မှုများ ပံ့ပိုးပေးရန် ကုမ္ပဏီနှင့်အတူ လုပ်ဆောင်နေသောသူများ) ၏ တာဝန်ဝတ္တရားသည် လျော်ကြေးတောင်းဆိုမှုအားလုံးအတွက် စုစုပေါင်း (က) ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုအတွက် သင်ပေးဆောင်ခဲ့သော အများဆုံးလတ်တလော လစဉ်ကြေး သို့မဟုတ် နှစ်စဉ်ကြေး၏ ငါးဆသို့မဟုတ် (ခ) \$1000 USD၊ ထိုနှစ်ခုမှ ပို၍နည်းပါးသော ပမာဏထက် ကျော်လွန်၍ ပေးဆောင်ခြင်းမရှိစေရပါ။

ကုမ္ပဏီနှင့် ၎င်း၏ တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းများသည် ထိုသို့သော ပျက်စီးမှု တစ်စုံတစ်ရာ ဖြစ်နိုင်ခြေရှိကြောင်းကို ပြောကြားခဲ့လျှင်တောင်မှနှင့် ဤဖေးမမှုများသည် ၎င်းတို့၏ အဓိက ရည်ရွယ်ချက်ကို မအောင်မြင်ခဲ့လျှင်ပင် ဤတာဝန်ဝတ္တရား ကန့်သတ်ချက်သည် သင်နှင့်ကုမ္ပဏီအကြား အပေးအယူ၏အခြေခံ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်ပြီး တာဝန်ဝတ္တရား တောင်းဆိုမှုအားလုံးတွင် အကျိုးဝင်မည်ဖြစ်သည် (ဥပမာ အာမခံ၊ တိုင်ကြားမှု၊ ပေါ့ဆမှု၊ စာချုပ်၊ ဥပဒေ)။

အချို့သောဥပဒေများသည် တာဝန်ကို ကန့်သတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ချန်လှပ်ခြင်းအား ခွင့်မပြုသောကြောင့် ဤကန့်သတ်ချက်များသည် သင့်အတွက် အကျိုးဝင်မည်မဟုတ်ပါ။

**ရပ်စဲခြင်း**

သင်နှင့် ကုမ္ပဏီနှစ်ဦးလုံးသည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများအရ အခြားသူတစ်ဦးအား အသိပေး၍ ၎င်းတို့၏သဘောတူညီချက်ကို အချိန်မရွေး ရပ်စဲနိုင်ပါသည်။ ရပ်စဲလိုက်သည့်အခါတွင် သင်သည် ဝန်ဆောင်မှုများကို ဝင်ရောက်ခွင့် သို့မဟုတ် အသုံးပြုခွင့်ကို ဆုံးရှုံးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ အောက်ပါတို့သည် ရပ်စဲခြင်းမှ ကျန်ရစ်ခဲ့သင့်ပါသည်-

- သင်၏အကြံပြုချက်ကို အသုံးပြုရန်နှင့် ထုတ်ဖော်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏အခွင့်အရေးများ၊

- ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများ၏ အောက်ပါကဏ္ဍများ- ငြင်းဆိုချက်နှင့် တာဝန်ဝတ္တရားဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်၊ ထိန်းချုပ်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေနှင့် အငြင်းပွားမှုကို ဖြေရှင်းခြင်းနှင့် အထွေထွေစည်းကမ်းချက်များ၊
- ရပ်စဲခြင်းမပြုလုပ်မီ တစ်ဖက်ဖက်မှ အကြွေးတင်နေသည့် ပမာဏသည် ရပ်စဲပြီးနောက်တွင်လည်း ဆက်လက်၍ အကြွေးကျန်ရှိနေမည်ဖြစ်ခြင်း။

အကယ်၍ သင်သည် အကောင့်တစ်ခုကို ဖန်တီးခဲ့ပါက သင့်အကောင့်ကို ပိတ်ရန် အောက်ဖော်ပြပါ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်ကို အသုံးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

**ထိန်းချုပ်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေနှင့် အငြင်းပွားမှုကို ဖြေရှင်းခြင်း**

ကျွန်ုပ်တို့သည် တရားဝင်အငြင်းပွားမှုတစ်ခုတွင် အဆုံးသတ်နိုင်ဖွယ်မရှိသည့်အခြေအနေတွင် ကုမ္ပဏီနှင့် သင်သည် အိုင်အိုဝါဥပဒေအား အသုံးပြု၍ အိုင်အိုဝါတရားရုံးများ သို့မဟုတ် အမေရိကန်နိုင်ငံဥပဒေဖြင့် အမေရိကန်တရားရုံးများတွင် ဖြေရှင်းရန် သဘောတူလက်ခံပါသည်။

**အထွေထွေစည်းကမ်းချက်များ**

ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများအပေါ် အခွင့်အာဏာရှိသော တရားရုံးတစ်ရုံးသည် ၎င်းတို့အနက်မှ မည်သည့်အစိတ်အပိုင်းကိုမျှ ကျင့်သုံးရန် မဖြစ်နိုင်ကြောင်း တွေ့ရှိပါက ၎င်း၏ရည်ရွယ်ချက်ကို မပြောင်းလဲဘဲ ထိုအပိုင်းကိုတရားဝင်နိုင်စေရန် တရားရုံးမှ ထိုစည်းကမ်းချက်များကို မွမ်းမံသင့်ကြောင်း သင်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ သဘောတူလက်ခံပါသည်။ တရားရုံးမှ ထိုကဲ့သို့ မပြုလုပ်နိုင်ပါက သင်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် တရားရုံးမှ အဆိုပါ ကျင့်သုံးရန် မဖြစ်နိုင်သည့်အပိုင်းကို ဖယ်ရှားပြီး ကျန်အသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို ဆက်လက်ကျင့်သုံးဖို့ တောင်းဆိုရန် သဘောတူလက်ခံပါသည်။

အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို ချိုးဖောက်ခြင်းအား ပြဌာန်းရန် မလုပ်ဆောင်ပါက ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို ကျင့်သုံးရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အခွင့်အရေးကို စွန့်လွှတ်လိုက်ပြီဟု မဆိုလိုပါ။ ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများအောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ သင်သည် သင်၏အခွင့်အရေးများကို မည်သူ့ကိုမျှ တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း သို့မဟုတ် လွှဲပြောင်းခြင်း မပြုလုပ်ရပါ။ သို့သော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများအောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏အခွင့်အရေးများကို ကျွန်ုပ်တို့၏တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းများ သို့မဟုတ် ကုမ္ပဏီကို ဝယ်ယူသည့်အဖွဲ့အစည်းအား သင့်သဘောတူချက်မရှိဘဲ ပေးအပ်နိုင်သည်ကို သင်သဘောတူလက်ခံပါသည်။ ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများအတွက် ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းမှ အကျိုးခံစားခွင့်များ မရှိပါ။

ကျွန်ုပ်တို့အား တရားဝင်သတိပေးချက်ပေးရန် တစ်ခုတည်းသောနည်းလမ်းမှာ အောက်ဖော်ပြပါ “ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်” ကဏ္ဍတွင် ဖော်ပြထားသည့် လိပ်စာများတွင်ဖြစ်ကြောင်း သင်သဘောတူလက်ခံပါသည်။

## ဆက်သွယ်ရန် အချက်အလက်

ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် မေးခွန်းများ၊ မှတ်ချက်များနှင့် တောင်းဆိုချက်များအားလုံးကို အောက်ပါလိပ်စာများသို့ ပေးပို့သင့်ပါသည်။

Healthy Birth Day, Inc.

Attn- Executive Director

PO Box 71093၊ Clive၊ IA 50325 USA

1.515.523.5666

info@countthekicks.org

အထွေထွေ ဒေတာကာကွယ်မှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ရွေးချယ်သတ်မှတ်ထားသည့် နိုင်ငံများတွင်နေထိုင်သူများသည် ဤအသုံးပြုမှုဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် မေးခွန်းများ၊ မှတ်ချက်များနှင့် တောင်းဆိုချက်များအားလုံးဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ EU ကိုယ်စားလှယ်ထံ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

QCI

Attn- Count the Kicks App Developer

4300 Westown Pkwy Ste 150၊ West Des Moines၊ IA 50266

1.515.440.4960

sfinn@qci.com